
Protokoll fra styremøte i Jæren Golfklubb 030820 

Agenda Styremøte 03.08.2020 i klubbhuset. 

 

1. Gjennomgang protokoll fra forrige møte        

-Ingen merknader                

           

2. HMS        

• Har det vært noen hendelser? -Ingen hendelser meldt.       

• Koronatiltak – Hvilke tiltak har vi og skal vi gjøre endringer? –  

-Skumgummi i hullene fjernes, ellers fortsetter tiltakene som er iverksatt 

 

Økonomi 

• Gjennomgang av økonomi rapport                                                                      
-Regnskapet i god balanse pr juni 2020 
                                            

 
3. Sponsor/marked 

• Status                                                                         

-Ok ift den tiden vi er inne i. Frokostgolf godt i gang og veldig positivt. Bra deltagelse. 

 

                                      

• Sponsor turneringer 2020? 

• Frokostgolf 

o 26.05.2020, 38 deltakere 
o 02.06.2020, 40 deltakere 
o 23.06.2020, 40 deltakere. Ettermiddagsgolf 

 
5. Bane/anlegg 

• Generelt for bane/anlegg trengs det mer dugnadsbistand                

Dugnad (DR og div rundt på anlegget). 

Oppgaver som ønskes utført på dugnad 

Deltakere:  

Navn:    Telefon:      Email adresse : 

X Henrik Lode  913 58 313 henrik.lode@lyse.net 

O Berit Pollestad Sele  400 07 915 beritps@kleppnett.no 

X Ruth Søreide  908 73 480 ruthsoreide@hotmail.com  

X Kjartan Kristjansson 402 07 233 kjarisk@gmail.com 

X Jan Terje Strand  970 76 759 janterjestrand@gmail.com  

X Reidar Gudmestad 915 75 986 rgudmest@online.no 

X Tom Time  900 82 870 tom.time@grunn-service.no 

X Atle Opstad   92632436 atleopstad@live.no 

X Torhild Øgård  481 42 523 Torhild@meisal.com  

X Elsa Djuve Jerstad 480 57 645 elsa.djuve.jerstad@lyse.net   

 

X Mona Ueland adm. ansatt 466 60 094 post@jgk.no  

X= deltatt O= ikke deltatt 

 

Neste styremøte: 010920- kl 19:30 i klubbhuset.  
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• Singel rundt sitte- gruppene,  

• fylle i veiter,  

• utplassere sittegruppe mellom utslag hull 4 og hull 6 

• Tilbakestille benk på hull 1 

• Flytte benk fra utslag 6 til utslag hull 8 

• Kantklipping ved bekken 

• Fylle sand på tee-ene  

• Kantklippe rundt benker og vinter-teer 

• Banetoalett rep. Bl.a.utbedre veiting (leie inn minigraver) 

• Ballhenting 

• Klippe tre for å få fri sikt fra utslag hull 1 til green på hull 9 (Atle) 

• Veiting ved green hull 4 

• Kjøre stein fra drivingrangen  opp til klubbhuset 

 

• Status bane                                              

-Status ok. 

                                                                                  

Toalettbygg på banen, status, veien videre og Ferdigstillelse.                        

 Banetoalett rep. Utbedre veiting (leie inn minigraver) 

(Rengjøringsrutine må vurderes om behov) 

                                                                        

Banetoalett – Fasade 

-Avvente 
 

• Baneguide for treningsbanen, under arbeid. 

Status                                                                        

-Sendt til fullføring hos Glødefisk. Ønsker og scorekort til treningsbanen 

 
 

• Maskinhus/garasje, tegning, 

Status?                                                                                      
Tar kontakt med IHT  i september og avklarer detaljer for tegning av bygget. 

 

• Drivingrange:    

Vurdere innkjøp av nytt, mer finmasket nett mot naboen.  

-Sjekke muligheter hos aktuelle leverandører.     

                                                             

• Dammene må renses vinter.                                                                                        
 

• Drenering mellom utslag og green på Hull 7. -Avventer, -ser hvordan det utvikler seg. 
 

• Multiblokk har bidratt med sittegruppe ned mot driving rangen 

Planlagt en sittegruppe ved utslag på hull 1, skal vi plassere den der eller mellom 

utslag hull 4 og 6?                                                                             

- Styret enig i forslaget om plassering mellom utslag hull 4 og hull 6.  

• Det er ønskelig å utbedre  Treningsbanen.                                                           

-Arbeidet utført. 
 

• Kjøp av pumpe, for å pumpe vann fra bekken til Vannene med hull 6 og 7.       
-Pumpe bestillt. 



 
 
 

6. Proshop/administrasjon    

• Status Proshopen 2020 ?                                                                                              
-Går greit 

• Status Drivingrange  
                                                                                                 

7. Turneringer /arrangementer 
• Status turneringe 

2020                                                                                                                                   

    Reidar/Torhild 

• Styret anbefaler at det settes opp en påsketurnering, Ikke arrangert 
• Regionsturnering, Avlyst 
• 2020.05.20, 3 Køller, vellykket arrangement med 40 deltakere   

• 2020.06.13, Sebo 50+ med 102 deltakere     
• 2020.06.28, Midtsommer turnering, avlyst        
• 2020.07.05, Narvesen Tour, 41 deltakere     

                        

• 2020.08.02, Rogaland Dame Tour .  
-44 påmeldte. Et vellykket arrangement             

• 2020.08.02, Gledespatruljens Scramble 
• Treklubb – 090820. - 24 påmeldte hittil 

 

8. Trening/Kurs 
• Status                                                                        

Fredagtreninger? -Fungerer godt 

Mandagstreninger?   -Fungerer godt                     

                                                                                        

•        Trener for juniorer                                  

Juniortrening: Vi trenger trener og voksen-støtte for å gjennomføre trening for 

juniorer.     

- Andreas Tendenes blir ny trener, hvordan jobbe med juniorer fremover, er under 

arbeid. 

                                                                                                                                     

               

• Junioropplegg – turnering – Helgrønn?                                            

-Jan Terje og Atle utarbeider forslag. Aktuelle dager er mandag eller fredag 
 

•        VTG kurs, status                                                                           

9. Komiteer ellers     

• Status, Damekomite ?       

-Fungerer greit, ok. 

• Status, Medlemskomite ?                                                    

-Fungerer greit, antall medlemmer 729  

                

10. Lover/regelverk 

• Index – bør vi ta en ny index -vurdering på banen?  

Styret ønsker at hcp-komiteen vurderer og komme med forslag.   



 

11. Doble tee-er 

• Komitee nedsatt, har denne kommet i gang? 

-Nei, komiteen er ikke kommet i gang. 

 

12. Eventuelt 

• Lag NM? Lag deltok, ble nr 2. Representerte JGK på en utmerket måte.  

• Marshall – Lage sjekkliste for Marshall- Må inkludere DR og korthullsbane. Bør dette 

settes mer i system? 

-Dette skal settes i system. Delegert til ansvarlige.  

 

-Treklubb-medlemsskap – evalueres på avtalte evalueringsmøter. 

 

 

Ref.: Ruth 

040820 


